

Title (en)

Plastic bag for wrapping a collapsible box-shaped refuse container made of paper-board.

Title (de)

Kunststoffbeutel zur Umhüllung eines flach zusammenklappbaren kastenförmigen Müllbehälters aus Pappe oder Karton.

Title (fr)

Sac en matière plastique destiné à envelopper une poubelle en forme de caisson rabattable en carton.

Publication

EP 0578287 A1 19940112 (DE)

Application

EP 93201096 A 19930415

Priority

DE 4222712 A 19920710

Abstract (en)

For wrapping a collapsible box-shaped refuse container made of paper-board or cardboard, such as is used in aeroplanes, a plastic bag (6) is used which can be folded flat by means of folds, the lateral halves of the bottom bounded by a central fold being folded over towards the bottom in the flat position and resting against one another. In the opened-out state, a flat bottom (9) is formed. In order to be able to pull the plastic bag (6) off the filled box-shaped refuse container during disposal, a handle (14) is mounted on the bottom (9) of the plastic bag (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Umhüllung eines flach zusammenklappbaren kastenförmigen Müllbehälters aus Pappe oder Karton, wie er in Flugzeugen Verwendung findet, dient ein Kunststoffbeutel (6), der durch Faltungen flach zusammenlegbar ist, wobei in der Flachlage die durch eine mittlere Faltung begrenzten seitlichen Hälften des Bodens nach unten umgeklappt sind und aneinanderliegen. Im auseinandergefalteten Zustand wird ein flacher Boden (9) gebildet. Um den Kunststoffbeutel (6) bei der Entsorgung von dem gefüllten kastenförmigen Müllbehälter abziehen zu können, ist am Boden (9) des Kunststoffbeutels (6) ein Handgriff (14) angebracht. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 33/06

IPC 8 full level

B65D 30/20 (2006.01); **B65F 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 31/10 (2013.01); **B65F 1/0006** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1407248 A 19650730 - PAPETERIES CLEMENT CHUPIN
- [Y] DE 1586989 A1 19700924 - WINDMOELLER & HOELSCHER
- [Y] US 2196184 A 19400409 - DANIEL BELCHER
- [AD] DE 8911558 U1 19891116

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0578287 A1 19940112; EP 0578287 B1 19960626; AT E139742 T1 19960715; DE 4222712 C1 19930617

DOCDB simple family (application)

EP 93201096 A 19930415; AT 93201096 T 19930415; DE 4222712 A 19920710